
 

 

 

Dear Parent,  

 We would like to notify you that the final exams will start at school for grades from 4 To 12 starting 

from Sunday 11/2/2024 during the school day hours.  

• Grades from 1 To3 Will be assessed from next week during the school regular day, Last day will be 

Wednesday14/2/2024 from 7:00 a.m. To 8:30 a.m. 

Starting from Wednesday 14/2/2024, students' written exams will start at 7:00 a.m. Students have to be at 

the school campus from 6:45 a.m.… the end of the exam will be according to the exam schedule. 

Kindly adhere to the following rules: 

1. Absence and delay are prohibited during the final exams. Be advised that the student cannot redo the test unless 

they provide a permission from the Ministry of Education. 

2. The students’ dismissal for both sections will be after the exam time; students can never leave before this time. 

3. Students are required to bring their own stationery and mathematical instruments. 

4. Students of Grade 4→ 12 must use blue pens only. Pencils and Erasable Pen are not allowed.  

5. Students must wear the school uniform during the test days.  

6. Starting from 14/2/2024, the school is not responsible for students who stay at campus after the exam time, so 

kindly pick up your children on time. 

• The Second semester vacation begins at the end of the exams, according to the attached schedule. 

 المكرم ولي الأمر :   

بأن الاختبارات الفصلية       خلال   2024  رفبراي  11  الموافق  الاحديوم  من  ستبدأ    للصفوف من الرابع الى الثاني عشرنحيطكم علماً 

 .الدراسي  الدوام

واخر يوم اختبارات سيكون يوم ؛    ع القادمتداء من الاسبواختبارهم خلال اليوم الدراسي ابسيتم    الصفوف من الاول الى الثالث •

   . صباحا. 8:30الى الساعة  7وسيكون الاختبار من الساعة  14/2/2024الاربعاء الموافق 

يوم     من  الاختبار  14/2/2024الموافق    ءالاربعاابتداءً  ا  سيبدأ  يأعلى  حا  با ص  7:00لساعة  من  الساعة  حضال  نوكن   6:45ور 

 طبقاً لجدول الاختبارات.ونهاية الاختبار ستكون صباحا ؛ 

-نرجو الالتزام بما يلي :  

 .    ة التعليم ، علماً بأنه لن يتم إعادة اي اختبار إلا بموافقة إدار خلال أيام الاختبارات النهائية  والتأخير  يمنع منعا باتا الغياب  -1

 ج الطلاب / الطالبات قبل هذا الموعد نهائياً. ن  ولا يسمح بخروذلك بعد انتهاء موعد اللجا يع و مج لل  الطالبات موحد /  خروج الطلاب  -2

 .    بة لهاوالاختبارات المطل الحاسبة في لة ال  –ب ل طال الخاصة بكإحضار الأدوات المدرسية  -3

 (. الة والقلم الأزرق القابل للإز رصاص بة بالقلم الالكتا ع نمي)زرق الجاف بة بالقلم الأ الصفوف من الرابع إلى الثاني عشر يجب الالتزام بالكتا -4

 نؤكد على التزام الطلاب/ الطالبات بارتداء الزي المدرسي خلال أيام الاختبارات.  -5

  ئكم في الوقت  ور لاصطحاب أبنابعد انتهاء موعد اللجان المحدد بالجدول؛لذا يرجى منكم الحضالطالبات  /المدرسة غير مسئولة عن الطلاب   -6

 محدد. ال

 . حسب الجدول المرفق لاختبارات بنهاية ا  الثانيتبدا اجازة الفصل الدراسي   •



 

 

Date Time Subject Requirements 

Sunday 

11/02/2024 
During 

school day 
 اجتماعيات

 102ـ الدرس الثالث عشر ) الملك عبدالله بن عبدالعزيز( ص 1
 112)نشأته( ص ـ الدرس الرابع عشر الملك سلمان  2
 115ـ الدرس الخامس عشر الملك سلمان)شخصيته ومواقفه( ص 3
 119ـ الدرس السادس عشر الملك سلمان)إنجازاته( ص 4

 المطلوب : مذاكرة الدروس المحددة جيدا و التدريبات المجاب عنها و أوراق العمل . 

Monday 

12/02/2024 
During 

school day 
 دين

 124ص الإيمان باليوم الآخر ـ  1
ي صلى الله عليه وسلم إلى الحيوانـ  2  142ص  إحسان النب 
   174ص زكاة الفطر ـ  3
 177ص  صدقة التطوع  ـ  4

: مذاكرة   ي  المطلوب 
ز
بعد كل درس ف المنجزة  التدريبات  ا ومراجعة 

ً
السابقة جيد الدروس 

 .   و أوراق العمل الكتاب
Tuesday 

13/02/2024 
During 

school day 
Social 

Studies Unit 4 Lessons 1,2,3 

Wednesday 

14/02/2024 

07:00 a.m  

To  

08:30 a.m 

 لغة عربية 

: ) كتاب يتحدث عن نفسه (.ص 1 ي
 . 37ـ الفهم القراب 

 . 65ـ الظاهرة الإملائية: ) تنوين الاسم المقصور والمنقوص والممدود (. ص 2
 . 74الحروف الناسخة " إن وأخواتها "(. ص ـ الوظيفة النحوية: )  3
 . 82ـ الصنف اللغوي: ) اسم الآلة (.ص 4
 . 86ـ الصنف اللغوي: ) اسم الزمان واسم المكان (. ص 5
 . 96ـ النص الشعري: ) لغة الخلود (.ص 6

  على هذه الدروس   المنجزة مذاكرة جيدة + التدريبات    المحددةمذاكرة الدروس  المطلوب :  
 وأوراق العمل 

Thursday  

15/02/2024 

07:00 a.m  

To  

08:30 a.m 
Science  

Book D-Unit 2(Earth biomes and ecosystems)–L1 Land biomes P.64-73 

Book D-Unit 2(Earth biomes and ecosystems)–L2 Aquatic ecosystems 

P.76-85 

Book D-Unit 2(Earth biomes and ecosystems)–L3 Energy and matter in 

ecosystems P.90-99 +Given worksheets 

Sunday 

18/02/2024 

07:00 a.m  

To  

09:00 a.m 
Math  

Ch. 6 :L 1,3,5      Ch.7 :L 2,5,7,8,9  

Ch.8 :L 2,4 + All related worksheets 

Monday 

19/02/2024 

07:00 a.m  

To  

08:30 a.m 

English  

  Into- Reading Module 7. “Ocean Careers” pp. 130-  140 + Related 

Booklet+ Unseen Passage Know It, Show It Critical Vocabulary p.167 + 

Comprehension Skills pp. 168,  

Grammar Module 6. “Phrases Between Subject and verb” GPB. PP. 84 & 

85 + “Agreement with Indefinite Pronouns” GPB. PP.86 & 87 + “Other 

Problems in Agreement” GPB. PP. 88 & 89 + “Agreement with Don’t and 

Doesn’t” GPB PP. 90 & 91 

Decoding Know It, Show It  

Module 7. “Latin Roots” KISI Book PP. 155 & 158 + Module 7. “Suffixes 

-ic, -ure, -ous” KISI PP. 162 & 166 

 

To: Grade(6)-Boys Section From Administration Subject Final Exam Requirements Term (2) 

ي المطلوب لاختبار الفصل الدراسي  الصف  السادس 
ز  التاريــــخ  م 2023-02-11 الموضوع  الثابز  القسم البني 




